
Antwoorden op kamervragen van het Kamerlid Kant over de wachttijden bij het AMK in 
Amsterdam (2040513790).  
1 
Wat is uw reactie op de lange wachttijden bij het Advies- en Meldpunt Kindermishandeling 
(AMK) in Amsterdam, waardoor 126 kinderen soms tot zeven maanden, en 36 zeer urgente 
gevallen enkele weken moeten wachten voordat er onderzoek plaatsvindt? 1) 
 
1 
Dergelijke wachttijden bij het Advies- en Meldpunt Kindermishandeling (hierna AMK) vind ik zeer 
zorgelijk. 
 
2 
Wat is uw reactie op het feit dat extra menskracht slechts voor een jaar is toegezegd, en op de 
voorspelling dat de wachtlijsten blijven bestaan als dit niet structureel is? 1) 
 
2 
Ik vind het een goede zaak dat voor dit jaar extra capaciteit beschikbaar is zodat in ieder geval 
op korte termijn verandering gebracht kan worden in deze zorgelijke situatie. In aanvulling hierop 
merk ik op dat het bureau jeugdzorg Amsterdam in opdracht van het Regionaal Orgaan 
Amsterdam (hierna ROA) naast de inzet van extra menskracht, ook een prioritering heeft 
aangebracht in de werkzaamheden en dat met de inzet van het ambulant crisisteam het aantal 
crisiszaken wordt aangepakt.    
Daarnaast zal ik in overleg met het ROA, verantwoordelijk voor de aanpak van de wachtlijsten in 
Amsterdam, bezien of onder meer met de extra middelen die in 2007 vanuit het 
hoofdlijnenakkoord beschikbaar worden gesteld, voorzien kan worden in een structurele 
oplossing.  
 
3 
Wat gaat u ondernemen om ervoor te zorgen dat u uw toezegging na kan komen dat er eind 
2005 geen wachtlijsten meer zijn voor kindermishandelingmeldingen en er adequaat en tijdig 
gehandeld kan worden? Hoe gaat u bewaken dat dit ook gaat lukken? 
  
3 
Ik heb de provincies en grootstedelijke regio’s (hierna gsr’s) gevraagd om mij per kwartaal te 
informeren over de wacht- en doorlooptijden bij de AMK’s en over de aanpak die zij volgen om 
de wachtlijsten aan te pakken. In het voortgangsbericht jeugdzorg, paragraaf 5.2 Aanpak wacht 
en doorlooptijden AMK’s, (DJB/JZ-2580387, 11-05-2005) heb ik u geïnformeerd over de inhoud 
van de eerste informatie die ik van de provincies en gsr’s heb ontvangen. Hieruit blijkt dat de 
provincies en gsr’s grote prioriteit toekennen aan het terugdringen van de wachtlijsten bij de 
AMK’s en welke maatregelen zij hebben ondernomen. 
Als belangrijkste oorzaak voor de huidige wacht- en doorlooptijden wordt door de provincies en 
gsr’s de stijging in het aantal meldingen en adviezen genoemd. Er zit een extra piek in deze 
stijging door de themaweek over kindermishandeling in november 2004. Het kabinet heeft 
derhalve besloten om voor het wegwerken van deze hobbel in de vraag bij de AMK’s in 2005 
incidenteel € 6 miljoen extra beschikbaar te stellen. Deze middelen zijn ter ondersteuning van de 
maatregelen die door de provincies en gsr’s worden genomen. 
 
1) Het Parool, 22 april jl. 
 


